
 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte mevrouw Janssen, 

 

U heeft het college op 21 januari artikel 41 vragen gesteld over het inspectierapport 

verpleeg/verzorgingshuis “De Ruwaard” onderdeel van BrabantZorg.  

In deze brief beantwoorden we uw vragen puntsgewijs.   

 

1. Was u op de hoogte van de inhoud van het inspectierapport? 

- zo ja wat hebt u daarmee gedaan? 

- zo niet wat gaat u ermee doen? 

Nee, we waren niet op de hoogte. Dit gaat over een Wlz-gefinancierde locatie.   

De inspectie stuurt niet pro-actief inspectierapporten naar ons toe. In dit geval zijn 

wij geen belanghebbende omdat het over uitvoering van de Wlz gaat. 

 

2. Is er regelmatig overleg met BrabantZorg over de inhoud van de zorg? 

Vanuit inkoop en contractmanagement Wmo is er contact met BrabantZorg.  

 

3. Wat gaat u doen om te voorkomen dat er onvoldoende zorg op het gebied 

van infectiepreventie is voor deze kwetsbare ouderen? 

Zoals reeds aangegeven zijn we geen partij in deze zorgvorm. Als u hier vragen over 

heeft kunt u die stellen bij het Zorgkantoor.  
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4. Gaat u ook in gesprek met het Bestuur omdat in dit rapport specifiek 

wordt aangegeven dat zij niet op de hoogte zijn van een aantal zeer 

belangrijke zaken? 

Nee, dat gaan we niet doen omdat we hierin geen partij zijn. We zullen via onze 

reguliere contacten met BrabantZorg onze zorgen uitspreken.  

 

 

We hopen u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben,  

 

Met vriendelijke groet, 

 

J.M.H.  van de Ven 

Wethouder zorg en welzijn 

 

 


